



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

7 September 2026

Renovation Updates

The TV Room has temporarily reopened for lounge and TV function.

The installation of the movable partitions will be carried out at a later date, and two Function Rooms will be available after the installation is completed. More details will be released in due course.

In addition, the renovation at the exterior wall of the clubhouse will be conducted lately. Parking Space No. 18 - 23 will be occasionally closed during the morning hours for the renovation work, depending on the needs of the work.

The entire renovation under the Financial Assistance for Maintenance Scheme on Built Heritage (FAS Scheme) is expected to be completed by the end of October.

Thank you for your understanding and support.

維修安排更新

電視房現已暫時重新開放，提供給會員作休閒活動。

活動隔牆的安裝工程將於稍後進行，安裝完成後將提供兩間多功能房。更多詳細資訊將適時發放。

此外，會所外牆的維修工程也將在近期進行。根據施工需要，上午時段或需間歇封閉第 18 至 23 號停車位。

整個歷史建築維修資助計劃的工程預計於 10 月尾竣工。

感謝您的明白與支持。

Yoki Sin
General Manager

